
 

Møteprotokoll 

for 

Formannskapet 
 

Møtedato: 20.06.2019 

Møtestad: Nordhordlandshallen, kantina 

Møtetid: 09:00 - 16:15 

 

Kl. 0900 - Generalforsamling KIM AS 

ca.kl. 0930 - styringsgruppa byvekstavtale 

Ordinært formannskapsmøte startar etter styringsgruppa 

Orientering, før handsaming av temaplan VVA: 

Vassverk og situasjonen i Lindås kommune 

 

  
  

Frammøtte medlemmer Parti Rolle 

Astrid Aarhus Byrknes KRF Ordførar 

Leif Hosøy Sleire KRF gjekk under sak 55/19 Medlem 

Sveinung Toft V Medlem 

Nina Bognøy AP Varaordførar 

Dag Hugaas Ap gjekk under sak 55/19 Medlem 

Jarle Vassdal SP Medlem 

Bjarte Vatnøy FRP Medlem 

Nina Stabell Øvreås FRP Medlem 

  
  

Forfall meldt frå  medlem: Parti Rolle 

Odd Leif Mjøs KRF Medlem 

Anna K.Valle SP Medlem 

May Eva Sandvik H Medlem 

  

Frammøtte varamedlemmer: Parti Erstatter medlem 

Vetlemøy Wergeland KRF Odd Leif Mjøs 

Jørgen Herland SP Anna K.Valle 

Karl Vågstøl H May Eva Sandvik 

  
Følgjande frå administrasjonen møtte: 
Arne Eikefet-prosjektleiar, Arne Helgesen-avd.leiar, Atle Dingen-einingsleiar, Eileen M Feste-
konst.kultursjef, Hogne Haugsdal-ass.rådmann, Inger Marie Jordal-prosjektleiar, Janne Sund-
økonomisjef, Leni Dale-kommunalsjef, Line Merete Valle-eigedomssjef, Sandra Waage-
prosjektleiar, Tove Mette Arnø Fyllingen-sekretær, Ørjan Raknes Forthun-rådmann 

 

   

Sakliste 



Saknr Tittel 
        

044/19 Godkjenning av innkalling og saksliste 

045/19 Godkjenning av møteprotokoll 

046/19 Ny kommunal barnehage på Lindås - Forprosjekt 

047/19 Ny Alversund skule - auka ramme til infrastruktur 

048/19 Auka startlånsmidler  - Bustadkontoret 

049/19 Utbyggingsavtale mellom Lindås kommune og Kvassnesvegen 32 for delområde BS18 
innanfor områdeplan Knarvik sentrum 

050/19 Seim skyttarlag; søknad om tilskot til ny Miniatyrskytebane 

051/19 Ekstra tildeling frå Næringsfondet 2019 

052/19 1. kvartalsrapport 2019 

053/19 Temaplan for kommunal infrastruktur; vatn, avløp og veg i Lindås 2019-2025 

054/19 Bortfall av bompengefritak for nullutsleppskøyretøy - Nordhordlandspakken 

055/19 Melding/orientering til formannskapet 20.06.2019 

056/19 Varsel om ekspropriasjon - Alversund skule 

  

 

044/19: Godkjenning av innkalling og saksliste 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Innkalling og saksliste vert godkjent 

20.06.2019 Formannskapet 
Ettersendt sak 56/19, varsel om ekspropriasjon Alversund, vert trekt. 
Det vert og ei orientering om flytting av bompengestasjon til Klauvaneset under sak 55/19. 
Sak 50/19 vart handsama etter sak 51/19. 
 
Innkalling og saksliste er godkjent med endringar, samrøystes. 
 

FO - 044/19  VEDTAK: 
Innkalling og saksliste er godkjent 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

045/19: Godkjenning av møteprotokoll 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Møteprotokollen vert godkjent 

   

20.06.2019 Formannskapet 
Ingen merknader, samrøystes. 
 

FO - 045/19  VEDTAK: 
Møteprotokollen er godkjent 



--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

046/19: Ny kommunal barnehage på Lindås - Forprosjekt 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Rådmannen rår til å godkjenne forprosjektet for bygging av ny kommunal barnehage på Lindås slik 
det ligg føre med ei ramme på 69,9 mNOK 

  17.06.2019 Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 

Orientering til saka v/Sandra Waage-Prosjektleiar Drift eigedom 
 
Ingen merknader, samrøystes. 
 

RMNF - 022/19  UTTALE: 
Ingen merknader. 

 

18.06.2019 Levekårsutvalet 
Orientering i saka v/Sandra Waage-prosjektleiar Drift eigedom 
 
Rådmannen sitt framlegg vart vedteke mot 1 røyst (Ø.Moldeklev-Frp) 
 

LE - 019/19  UTTALE: 
     Levekårsutvalet rår til å godkjenne forprosjektet for bygging av ny kommunal barnehage på Lindås 

slik det ligg føre med ei ramme på 69,9 MNOK. 

20.06.2019 Formannskapet 
Orientering ved prosjektleiar Sandra Waage 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 046/19  INNSTILLING: 
Rådmannen rår til å godkjenne forprosjektet for bygging av ny kommunal barnehage på Lindås slik 

det ligg føre med ei ramme på 69,9 mNOK 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

047/19: Ny Alversund skule - auka ramme til infrastruktur 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Kommunestyret vedtar å auke investeringsramma for ny Alversund skule og fleirbrukshall frå 312 
millionar kroner til 325 millionar kroner slik det ligg føre i saka. 

17.06.2019 Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 
Orientering til saka v/Inger Marie Jordal-Prosjektleiar Drift eigedom 
 
Ingen merknader, samrøystes. 
 

RMNF - 021/19  UTTALE: 
Ingen merknader. 

 

18.06.2019 Levekårsutvalet 
Orientering til saka v/Inger Marie Jordal-prosjektleiar Drift eigedom 
 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  
 



LE - 018/19  UTTALE: 
Kommunestyret vedtar å auke investeringsramma for ny Alversund skule og fleirbrukshall frå 312 

millionar kroner til 325 millionar kroner slik det ligg føre i saka. 

20.06.2019 Formannskapet 
Orientering ved prosjektleiar Inger-Marie Jordal. 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 047/19  INNSTILLING: 
Kommunestyret vedtar å auke investeringsramma for ny Alversund skule og fleirbrukshall frå 312 

millionar kroner til 325 millionar kroner slik det ligg føre i saka. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

048/19: Auka startlånsmidler  - Bustadkontoret 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Kommunestyret vedtek at det kan søkast Husbanken om 40 000 000 kr i ekstramidlar til Startlån i 
2019.  

20.06.2019 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 048/19 INNSTILLING: 
Kommunestyret vedtek at det kan søkast Husbanken om 40 000 000 kr i ekstramidlar til Startlån i 

2019.  

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

049/19: Utbyggingsavtale mellom Lindås kommune og Kvassnesvegen 32 for delområde 

BS18 innanfor områdeplan Knarvik sentrum 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
 

· Lindås kommune vedtar å legge utbyggingsavtale med Kvassnesvegen 32 til offentleg 
ettersyn i samsvar med plan- og bygningslova § 17-4, 2. ledd, med frist for merknader til 
15.08.18. 

   

20.06.2019 Formannskapet 
Bjarte Vatnøy var inhabil i denne saka og deltok difor ikkje under handsaming og vedtak. 
Prosjektleiar Helen Gjerde orienterte. 
 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 049/19  VEDTAK: 
Lindås kommune vedtar å legge utbyggingsavtale med Kvassnesvegen 32 til offentleg ettersyn i 

samsvar med plan- og bygningslova § 17-4, 2. ledd, med frist for merknader til 15.08.18. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

050/19: Seim skyttarlag; søknad om tilskot til ny Miniatyrskytebane  

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Det blir ikkje gjeve økonomisk tilskot og lånegaranti til ny miniatyrskytebane til Seim skyttarlag. 



Dette er ei vurdering som må opp i samband med ordinær budsjettprosess. 

18.06.2019 Levekårsutvalet 
Fellesframlegg v/A. Hetlebakke-Krf: 
Levekårsutvalet rår til at søknaden frå Seim Skyttarlag om tilskot og lånegaranti vert innvilga.  
 
Framlegget vart samrøystes vedteke.  
 

LE - 022/19  UTTALE: 
Levekårsutvalet rår til at søknaden frå Seim Skyttarlag om tilskot og lånegaranti vert innvilga.  

 

20.06.2019 Formannskapet 
Orientering ved konst.kultursjef Eileen Feste. 
Fellesframlegg ved A.AA.Byrknes-Krf: 
Lindås kommune støttar søknaden frå Seim skyttarlag om økonomisk tilskot på 3,3 mill.kr. på vilkår at 
det føreligg ein heilskapleg finansiering plan. Midlane tas frå disposisjonsfondet. 
 
Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 050/19  INNSTILLING: 
Lindås kommune støttar søknaden frå Seim skyttarlag om økonomisk tilskot på 3,3 mill.kr. på vilkår at 

det føreligg ein heilskapleg finansiering plan. Midlane tas frå disposisjonsfondet. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

051/19: Ekstra tildeling frå Næringsfondet 2019 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Det vert tildelt til saman kr. 125 000 i stønad frå Næringsfondet, som er vist i tabell 2, i samband 
med utlysninga av Søknad til Næringsfondet 1 mai 2019  

 20.06.2019 FORMANNSKAPET 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 051/19  VEDTAK: 
Det vert tildelt til saman kr. 125 000 i stønad frå Næringsfondet, som er vist i tabell 2, i samband med 

utlysninga av Søknad til Næringsfondet 1 mai 2019  

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

052/19: 1. kvartalsrapport 2019 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
 

1. Kommunestyret tek økonomirapport pr. 1. kvartal 2019 til orientering.  
 

2. Det vert føreteke budsjettjusteringar for 2019 slik det går fram av tabell 1 (sentrale 
postar). 

 
3. Det vert føreteke budsjettjusteringar for 2019 slik det går fram av tabell 2 

(tenesteområda). 
 

4. Det vert føreteke budsjettjusteringar på investeringsprosjekta for 2019 slik det går fram 
av investeringsoversikt som synar mindre/ meirforbruk, jmf. punkt 6.1. 



5. Det vert gjennomført låneopptak per 1 halvår 2019 på kr 100 000 000 knytt til generelle 
investeringar og kr 35 000 000 knytt til sjølvkostområdet vatn og avløp. Låna skal ha 
flytande pt. rente og 30 års nedbetalingstid. 
 

6. Finansrapport, kapittel 8 vert tatt til orientering. 

   

20.06.2019 Formannskapet 
Orientering ved økonomisjef Janne Sund. 
Fellesframlegg ved A.AA.Byrknes-Krf: 
Nytt punkt 
7.Det vert sett av inntil kr. 4 mill. som tilskot til å oppfylle rekkefølgekrav om trafikksikring som 
t.d.fortau på FV 391 i samband med utlegging Apalen/Hjelmåsen bustadfelt. Før midlane vert 
utbetalt må det føreligge ein gjennomføringsavtale mellom vegeigar og utbyggar, og tiltaket må vera 
utført i henhold til avtale/plan. Midlene tas frå infrastrukturfondet. 
 
Rådmannen sitt framlegg med pkt.7 vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 052/19  INNSTILLING: 
 

1. Kommunestyret tek økonomirapport pr. 1. kvartal 2019 til orientering.  

 

2. Det vert føreteke budsjettjusteringar for 2019 slik det går fram av tabell 1 (sentrale postar). 

 

3. Det vert føreteke budsjettjusteringar for 2019 slik det går fram av tabell 2 (tenesteområda). 

 

4. Det vert føreteke budsjettjusteringar på investeringsprosjekta for 2019 slik det går fram av 

investeringsoversikt som synar mindre/ meirforbruk, jmf. punkt 6.1. 

 

5. Det vert gjennomført låneopptak per 1 halvår 2019 på kr 100 000 000 knytt til generelle 

investeringar og kr 35 000 000 knytt til sjølvkostområdet vatn og avløp. Låna skal ha 

flytande pt. rente og 30 års nedbetalingstid. 

 

6. Finansrapport, kapittel 8 vert tatt til orientering. 

7. Det vert sett av inntil kr. 4 mill. som tilskot til å oppfylle rekkefølgekrav om trafikksikring 

som t.d.fortau på FV 391 i samband med utlegging Apalen/Hjelmåsen bustadfelt. Før 

midlane vert utbetalt må det føreligge ein gjennomføringsavtale mellom vegeigar og 

utbyggar, og tiltaket må vera utført i henhold til avtale/plan. Midlene tas frå 

infrastrukturfondet. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

053/19: Temaplan for kommunal infrastruktur; vatn, avløp og veg i Lindås 2019-2025 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
· Temaplan for kommunal infrastruktur vatn, avløp og veg i Lindås 2019 – 2025 blir vedtatt 

slik den ligg føre. 

20.06.2019 Formannskapet 
Orientering om Vassverk og situasjonen i Lindås kommune ved avdelingsleiar VA Arne Helgesen. 
 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 



FO - 053/19  INNSTILLING: 
Temaplan for kommunal infrastruktur vatn, avløp og veg i Lindås 2019 – 2025 blir vedtatt slik den 

ligg føre. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

054/19: Bortfall av bompengefritak for nullutsleppskøyretøy - Nordhordlandspakken 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 

· Det vert innført bompengeavgift for nullutsleppskøyretøy i Nordhordlandspakken. 
Nullutsleppskøyretøy til og med 3500 kg skal betala 50 prosent av taksten til takstgruppe 
1 etter brikkerabatt. Nullutsleppskøyretøy i takstgruppe 2 skal betale 0 pst. av taksten til 
takstgruppe 2. 

   

20.06.2019 Formannskapet 
Framlegg frå B.Vatnøy-Frp: 
Nordhordlandspakka blir lagt ned og det blir gratis for alle å kjøre på veiene våre. 
 
Framlegget fekk 2 røyster (B.Vatnøy-Frp og N.Øvreås-Frp) og fall. 
 
Framlegg frå L.Sleire-Krf: 
Det er naturleg at ein vurderer takster når ein har erfaringstal frå passeringane, både når det gjeld 
antall og miks mellom personbilar og tyngre kjøretøy. Dersom ein ikkje har tilstrekkeleg inntening, 
kan ein då også kunne vurdere om det er grunnlag for å innføre bompengar for nullutsleppskjøretøy. 
Ei evt endring av takstane ut i frå dette tidlegast vurderast hausten 2021. 
 
Framlegget fekk 4 røyster (S.Toft-V, L.Sleire-Krf, V.Wergeland-Krf og J.Vassdal-Sp) og fall. 
 
Rådmannen sitt framlegg vart vedteke mot 5 røyster (N.Øvreås-Frp, B.Vatnøy-Frp, L.Sleire-Krf, 
V.Wergeland-Krf og J.Vassdal-Sp). 
 

 

FO - 054/19  INNSTILLING: 
Det vert innført bompengeavgift for nullutsleppskøyretøy i Nordhordlandspakken. 

Nullutsleppskøyretøy til og med 3500 kg skal betala 50 prosent av taksten til takstgruppe 1 etter 

brikkerabatt. Nullutsleppskøyretøy i takstgruppe 2 skal betale 0 pst. av taksten til takstgruppe 2. 

 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

055/19: Melding/orientering til formannskapet 20.06.2019 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Meldinga vert teke til orientering. 

20.06.2019 Formannskapet 

 Status Osterhallen – framdrift av anbodsprosessen v/eigedomssjef Line M.Valle 

 Investeringar - v/eigedomssjef Line M.Valle 

 Intern flytting – bruk av Knarvik barneskule, paviliong mm v/eigedomssjef Line M.Valle 

 Lindås skyttarlag – sjå vedlegg - vert sett opp som eiga sak i neste formannskapsmøte 

 Områdeplan Knarvik - går ut 

 Flytting av bompengestasjon til Klauvaneset v/ordførar Astrid Aarhus Byrknes 
 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøysres vedteke. 
 



FO - 055/19  VEDTAK: 
Meldinga er teke til orientering. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

056/19: Varsel om ekspropriasjon - Alversund skule – SAK ER TREKT 

 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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